
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 9/15 

  

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 3. 6. 2015 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 

Prisotni: K. Ernestl, I. Falnoga, M. Gams, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, T. Ručigaj, 
M. Štraus, I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, 
C. Filipič, M. Koželj, R. Pergarec, G. Tavčar. 

Vabljena sta bila tudi sindikalna zaupnika, nečlana IO SVIZ/IJS B. Črnič in B. Žefran, oba sta svojo 
odsotnost opravičila.   

  

1. Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 22. 5. 2015 

Prisotni so potrdili točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik predhodne seje IO SVIZ/IJS. 

  

2. Tekoče zadeve 

a)         J. Pungerčar je poročal, da smo na spletni strani IJS/SVIZ objavili končno verzijo Pravilnika o dodelitvi 
solidarnostne pomoči. 

b)         J. Pungerčar je povedal, da je v torek, 2. 6. 2015, Institut obiskala nova ministrica za izobraževanje 
znanost in šport, prof. dr. Maja Makovec Brenčič. Žal z obiskom ni bil seznanjen, da bi v pogovorih lahko 
sodeloval. Obisk ministrice je bil na njeno željo spoznavne narave, saj se je želela srečati in spoznati z 
vodstvom največje raziskovalne ustanove v Sloveniji,  direktorjem  IJS in predsednikom Znanstvenega 
sveta.   

c)         Posredovali smo, da pride na naslednjo sejo KOSRIS-a tudi glavni tajnik SVIZ-a, B. Štrukelj. Želimo 
si, da se podrobno seznani s problematiko raziskovalne sfere, se s prisotnimi uskladi in jih podpre predvsem 
pri predlogih za novi Zakon o raziskovalni dejavnosti, ki je v pripravi in o čemer smo že poročali.  

d)         J. Pungerčar je prisotne seznanil, da smo na podlagi sklepa redne seje IO SVIZ/IJS št. 3/15 z dne 18. 

2. 2015 pripravili pismo, naslovljeno na GO SVIZ Slovenije. V njem GO-ju SVIZ predlagamo, da nam 
pomaga na Ustavno sodišče vložiti pobudo za presojo o ukinitvi vplačevanja v II. pokojninski steber s strani 
delodajalca po nalogu Računskega sodišča in na osnovi spremembe Uredbe vlade o enotni metodologiji in 
obrazcih za obračun in izplačilo plač v javnem sektorju. 

e)         Zaradi upokojitve vodje in ker nimajo primernega naslednika se, kot kaže, ukinja odsek K6. Projekti, 
delo in večina zaposlenih se bodo verjetno prerazporedili v odsek K7, na nas pa se je obrnil  sodelavec, ki 
mu grozi odpoved iz poslovnih razlogov.  

f)          M. Gams je poročal, da so imeli odseki elektronike sestanek z direktorjem. Direktor je prisotnim 
predstavil svojo novo pomočnico dr. Romano Jordan. Med drugim je direktor prisotne seznanil, da je Institut 
Jožef Stefan (IJS) je na lestvici European Research Ranking lani dosegel 37. mesto. Gre za odlično 
uvrstitev, posebej glede na konkurenco veliko večjih evropskih inštitutov in univerz. Na prvih treh mestih so 
nemški inštitut Fraunhofer, francoski CNRS in nemški Max Planck, ki so do 35-krat večji od slovenskega 
IJS-ja. Lani se je IJS na lestvici uvrstil na 78. mesto. Seveda smo tega veseli tudi mi, zaposleni na IJS. 

g)          M. Gams je ponovno izrazil veliko nezadovoljstvo s plačno politike in nekaterimi že znanimi predlogi 
vlade. Vladi je potrebno odločno povedati, naj ukinejo sklepe ZUJF-a, ki so slabi in s kompresijo plačne 
lestvice vodijo v uravnilovko. 

http://pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=URED5027
http://pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=URED5027


Sklep:  Pozivamo SVIZ, da v pogajanjih z vlado zahteva, naj predvsem nehajo veljati ZUJF in kasnejši 
podobni zakoni, ki so uvedli različne plačne omejitve, in da dosledno zagovarja sklepe konference VŠZ, 
sprejete 12. 5. 2015. 

  

3. Izlet in piknik 

Vsakoletni sindikalni piknik bo v petek, 5. 6. 2015, na lokaciji Reaktor - Brinje. Kljub manjšim zapletom, 
priprave nanj potekajo v skladu z načrti. M. Gams, je predlagal, da članom še enkrat pošljemo vabilo za 
piknik, samostojno in brez prilog, kar bomo tudi storili, saj nekateri člani zaradi obilice pošte, ki jo dnevno 
prejemajo, naših obvestil ne berejo podrobno. 

  

4. Razno 

a)       M. Štraus je prisotne seznanila, da smo prejeli obvestilo GO SVIZ Slovenije, da bo v četrtek, 11. 6. 
2015,  ob 17.00 na Kongresnem trgu shod – protest proti privatizaciji in prodaji državnega premoženja. 
Želimo si, da se protesta udeležijo tudi člani sindikata SVIZ/IJS (zato jih bomo k temu pozvali), saj je SVIZ 
del Koalicije proti privatizaciji. 

b)       Prejeli smo obvestila SVIZ OO Ljubljane in okolica, kjer nas med drugimi dogodki vabijo, da se v 
mesecu avgustu udeležimo obiska operetne predstave, Noč v Benetkah, dne 21. 8. 2015 ob Nežiderskem 
jezeru in opere Nabucco, dne 29. 8. 2015 v Veroni. Območni odbor bo obisk predstave participiral z 20 
EUR. Ker nismo uspeli realizirati pomladanskega izleta, predlagamo, da tudi IO SVIZ/IJS dodatno prispeva 
20 EUR na predstavo članom (skupaj največ 400 EUR), ki bi se dogodka udeležili, tako da bo končna cena 
obiska predstave zelo ugodna. Člani IO SVIZ/IJS so se s predlaganim strinjali, o čemer bomo člane 
nemudoma obvestili. 

  

Seja je bila končana ob 16.00, vodil jo je M. Gams.                           Zapisnik je pripravila Metka Štraus 

                                                                                                       Zapisnik je pregledal J. Pungerčar 

Ljubljana, 10. 6. 2015 

  

Poslano:           - članom IO SVIZ/IJS 
                        - članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
  
 


